
                                                                   

Rønne den 19/1-2021. 

                Referat fra afd.bestyrelsesmøde 18/1-21 

Fremmødte: Klaus Winther, Claus Andersen, Bente Hammerstrand, Marian 

Lindstrøm. 

Dagsorden                1.   Hække. 

                        2.   Døre og vinduer. 

                        3.   Kurser m.m. 

                        4.   Eventuelt. 

Pkt.  1. Hækken i 2, 4, 6 og 8 skulle efter planen , været udskiftet med nye 

hække planter i 2020 men det er ikke sket, vi forventer at arbejdet med 

det sker i 2021. 

Pkt.  2. Afd. bestyrelsen godkendte den arbejdsbeskrivelse vedr. døre og 

vinduer som var fremsendt af CE fra Bo 42, med start i april 2021 og 

forventes afsluttet i september 21, der er dog taget forhold pga. corvid-19. 

Pkt.  3. Kurser mm fra Bo42 er sat på standby, hvilket ikke giver 

anledninger fra afd. bestyrelsen. 

Pkt 4     Der var en bemrk Vedr. låse systemet på de nye døre, ellers var 

der ingen bemrk. 

Mødet sluttede  kl. 16. 

Klaus Winther 

afd. formand. 


